

VIRTUAL HIRING EVENT!

Crossing Guards

The Ottawa Safety Council is a local non-profit organization that delivers best-in-class road safety services, education, training, and awareness to guide communities towards safe roads, no matter how travelled.

Crossing Guards are responsible for ensuring that both children and adults pass safely through their assigned crossing, according to applicable safety standards and regulations. Emergency On-call Crossing Guards are compensated to be available to take shifts as needed at a variety of intersections. Shifts range from 40-60 minutes (regular shift) to one and half hours (premium shift) during morning and afternoon school bell times, Monday to Friday.

\$16.75/regular shift; Premium shift receives a premium rate.

Applicants must be at least 16 years of age; must not have a police record

Here are the specific job duties:

- Direct or escort pedestrians across the street, stopping traffic as necessary
- Communicate traffic, crossing rules, and other information to students and adults
- Report unsafe student behavior to school officials
- Inspect your intersection on a daily basis and report any unsafe conditions
- Monitor traffic flow to locate safe gaps through which pedestrians can cross
- Be aware of emergency vehicles approaching the area and ensure that they have priority over vehicular and pedestrian traffic
- Record license plates of dangerous motorists and report to appropriate officials.

VARIOUS POSITIONS AVAILABLE; FREE TRAINING, FREE UNIFORMS

***Crossing Guards work only during the school year, and only on operational school days.
No Professional Development days, statutory holidays, school breaks or weekends. ***

Information Sessions & Group Interviews

Thursday, August 13, 2020

[Click Here to Submit Your Interest](#)



FOIRE D'EMPLOI VIRTUELLE!

Brigadiers

Le Conseil de la sécurité d'Ottawa est un organisme local à but non lucratif qui fournit les meilleurs services de sécurité routière, d'éducation, de formation et de sensibilisation afin d'orienter les collectivités vers des routes sûres, quel que soit leur parcours.

Les brigadiers ont la responsabilité de veiller à ce que les enfants et les adultes traversent en toute sécurité le passage qui leur est attribué, conformément aux normes de sécurité et aux réglementations en vigueur. Les brigadiers de garde sur appel d'urgence sont indemnisés pour être disponibles pour prendre des quarts de travail au besoin à diverses intersections. Les quarts de travail varient entre 40 minutes et une heure et demie pendant les heures de cloche du matin et de l'après-midi, du lundi au vendredi. 16.75\$/quart de travail, avec possibilité de prime.

Les candidats doivent avoir au moins 16 ans; ne doit pas avoir un casier judiciaire.

Voici les tâches spécifiques du poste:

- Dirigez ou escortez les piétons dans la rue, en arrêtant la circulation si nécessaire
- Communiquer le trafic, les règles de passage et d'autres informations aux étudiants et aux adultes
- Signalez le comportement dangereux des élèves aux responsables de l'école
- Inspectez votre intersection quotidiennement et signalez toute condition dangereuse
- Surveillez le flux de circulation pour localiser les espaces sécurisés par lesquels les piétons peuvent traverser
- Soyez conscient des véhicules d'urgence qui approchent de la zone et assurez-vous qu'ils ont la priorité sur la circulation des véhicules et des piétons
- Enregistrer les plaques d'immatriculation des automobilistes dangereux et faire rapport aux responsables appropriés.

DIVERSES POSITIONS DISPONIBLE; FORMATION GRATUITE, UNIFORMES GRATUITS

*** Les Brigadiers ne travaillent que pendant l'année scolaire et uniquement les jours ouvrables. Aucun jour de perfectionnement professionnel, jour férié, pause scolaire ou fin de semaine. ***

Séances d'information et entrevues de groupe

jeudi le 13 août, 2020

[Cliquez Ici Pour Montrer Votre Intérêt](#)

